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Bestuurlijke netwerkdag  

Woensdag 4 juni in Schiedam 

Locatie: Stadskantoor, Stadserf 1 te Schiedam 

Tijd 

09.15 - 09.45 Inloop  

09.45 - 10.00 Opening 

Welkom door burgemeester Harald Bergmann en G40-voorzitter Paul Depla.  

10.00 - 11.15 Plenair – Koppeling stedelijke ontwikkeling en sociale ontwikkeling van de stad 
Hoofdspreker: Floor Milikowski de schrijfster van o.a. Wij zijn de stad, met een verfrissend en hoopgevend 
betoog over de stad van morgen.  
 
In gesprek met Harald Bergmann, burgemeester Schiedam. Schiedam bestaat 750 jaar en viert de toekomst. 
Schiedam koppelt investeringen in sociale ontwikkeling aan de investeringen in stedelijke ontwikkeling. Een 
langjarige inzet loont.  
 

11.15 - 11.30 Tijd voor koffie / thee / verplaatsen 

11.30 - 12.30  Keuze sessies - ronde 1 

 Datagedreven 
versnellen en 
verbeteren van 
gebieds-
ontwikkeling 
 

Duurzaamheid 
Een all electric 
warmte-oplossing 
via een collectieve 
wijkaanpak 
 

Ruimtelijk-
economische 
strategie voor 
stedelijk 
Nederland  

Samenleven in 
een kleurrijk 
Schiedam 
 

Zorg en veiligheid 
Inzet Zorg en 
Veiligheidshuizen 
(preventie) en 
proeftuin Ketenkracht  

12.30 – 14.00 
 

Lunch, themasessies en/of maak kennis met Schiedam 
Inhoudelijk lunchprogramma 12.45-13.45  

1. Schiedam 750 viert de toekomst in het Jenevermuseum 

2. Nationaal Programma Leefbaarheid en Veiligheid Nieuwland en Schiedam Oost 

3. SchieDistricht schaalsprong in wonen, werken en leven lang ontwikkelen 

4. Themasessie Meer dan een huis, huisvesting bijzondere doelgroepen 

5. Themasessie Sport en maatschappij met de Nederlandse Sportraad 
 

14.00 – 15.00 Keuze sessies - ronde 2 

 Circulaire 
economie,  
van ambitie naar 
uitvoering 

Integrale aanpak 
armoede  
 

Interbestuurlijke 
samenwerking; 
naar één 
regioindeling?  
 

Veiligheid  
(actuele zaken) 
 

Welzijn van senioren 
in de stad 

15.00 - 15.15  Zaalwissel 

15.15 - 15.45  Plenaire afsluiting 

• Actualiteiten overleg gemeenten-Rijk met G40-voorzitter Paul Depla 

• Overdragen stokje BND aan Tilburg 
 

15.45 Afsluiting met hapje en drankje  
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Plenaire opening 

Koppeling stedelijke ontwikkeling en sociale ontwikkeling van de stad 

De Amsterdamse planologe en schrijfster Floor Milikowski beschreef in Wij zijn de stad hoe actieve inwoners de stad 

maken en hoe de stad een aantrekkelijk woon-, leef- en werkmilieu kan behouden. In Schiedam biedt ze inspiratie 

voor de stad van morgen.  

Schiedam bestaat 750 jaar en viert de toekomst. Schiedam heeft jarenlang geïnvesteerd in de sociale ontwikkeling 

(sociale stijging) van de Schiedammers. Daarnaast is er een breed bestuurlijk draagvlak voor het uitgangspunten dat 

Schiedammers die zorg nodig hebben dit ook dienen te krijgen. Vanaf 2014 is er op basis van een analyse van de 

staat van de stad door het college geconcludeerd dat zonder extra investeringen en veranderingen in de kwaliteit 

van de woningvoorraad de stad niet vooruit komt. Vanaf 2014 zijn er extra investeringen/middelen in de begroting 

opgenomen ter verbetering van de bestaande woningvoorraad. Dat komt nu in de knel door teruglopende c.q. 

tekort schietende rijksmiddelen. De inzet op de sociale ontwikkeling is gekoppeld aan de investeringen voor de 

stedelijke ontwikkelingen. Momenteel 3 grote opgaven: Nationaal Programma Nieuwland en Oost, ontwikkeling 

Schiedistrict en de ontwikkeling van Nieuwe-Mathenesse. Het is een proces van lange adem. De laatste twee jaar zijn 

de eerste positieve ontwikkelingen ook in de statistieken te zien. Het gemiddelde inkomensniveau stijgt harder dan 

het landelijk gemiddelde. Het opleidingsniveau stijgt. De leegstand in de binnenstad daalt. 

 

Keuzesessies – ronde 1 

Datagedreven versnellen en verbeteren van gebiedsontwikkeling 

De woningbouwopgave is urgent. G40-steden staan voor de opgave om fors bij te bouwen, betaalbaarheid te 

waarborgen én dit op een toekomstbestendige manier te doen. Dat vraagt om een integrale aanpak van 

gebiedsontwikkeling, waarin fysieke, sociale en digitale opgaven met elkaar verbonden worden. Tijdens de 

deelsessie op de ambtelijke netwerkdag (13 maart) in Oss gingen we hierover al met een groot aantal G40-steden in 

gesprek. Op 4 juni bouwen we hier graag op voort en laten enkele G40-steden aan de hand van actuele 

praktijkvoorbeelden zien hoe zij deze opgaven combineren en versnellen, met behulp van data en digitalisering. De 

ministeries van VRO en IenW lichten toe hoe de gezamenlijke aanpak van de G40-steden aansluit op de landelijke 

aanpak innovatie en opschaling van woningbouwprojecten. NEPROM reflecteert hierop en roept – samen met het 

DMI-ecosysteem – op tot dezelfde, eenvormige en gedeelde gegevensverzameling en vroegtijdige publiek-private 

samenwerking. Alleen dan wordt tijdig zichtbaar wat haalbaar is. We nodigen u van harte uit om samen het gesprek 

te voeren: hoe versnellen en verbeteren we als G40-steden de gebiedsontwikkeling, met behulp van een integrale en 

digitale aanpak? 

Georganiseerd door de themagroepen Slimme duurzame verstedelijking en mobiliteit, Leefomgeving en stedelijke 

transformatie en Woningmarkt 

 

Een all electric warmteoplossing via een collectieve aanpak! 

Een warmte oplossing via een collectieve wijkaanpak voor het aardgasvrij maken van straten, buurten en wijken, 

zonder dat dit extra netcongestie tot gevolg heeft. Tijdens deze sessie vertelt De Stroomversnelling over de 

mogelijkheid die zij zien om tot versnelling te komen van all-electric wijken door gebruik te maken van de flexruimte 

op het elektriciteitsnet!  

In 2050 zijn alle woningen in Nederland van het aardgas af. Voor 5 miljoen woningen in Nederland is een all-electric 

of hybride warmtebron een serieuze optie blijkt uit de recente PBL startanalyse van 2025. Dit kunnen individuele 

warmtepompen zijn, maar ook klein-collectieve warmtepompen en hybride tussenvormen. Netcongestie vormt alleen 

een belemmerging voor de all-electric weg!  

Er is nog te weinig ondersteuning en beleid ontwikkeld voor de gebiedsgerichte all-electric aanpak. Onafhankelijk 

van het schaalniveau van de straat, buurt, wijk of gebied. De overgang naar all-electric wordt meestal bij de 

individuele woningeigenaren en verhuurders (woningcorporaties en private verhuurders) gelegd. Mogelijkheden om 

het collectief te organiseren worden niet gestimuleerd, terwijl een collectieve aanpak kan bijdragen aan snellere 

uitvoering, het voorkomen van netcongestie en de betaalbaarheid voor de gebruiker. Door een versnipperde aanpak 

worden kansen gemist voor standaardisatie van producten en processen waardoor kosten onnodig hoog blijven. 

Mensen die minder makkelijk toegang hebben tot financiële middelen blijven aangewezen op het aardgasnet. Dit 

leidt tot een oneerlijke verdeling van kosten en verhoogt de kans op energiearmoede.  
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Netvriendelijke all-electric oplossingen zijn cruciaal voor het halen van de klimaatdoelen, de woningbouw en 

energieonafhankelijkheid. Het geeft gemeenten handelingsperspectief als de WCW-vertraging oploopt en als ze niet 

de beschikking hebben over duurzame warmtebronnen waardoor een warmtenet afvalt om woningen en gebouwen 

aardgasvrij te maken. 

Daarom heeft De Stroomversnelling een all-electric wijkaanpak ontwikkeld om de warmtetransitie te versnellen. Een 

aanpak die opschaalbaar is te maken, processen te standaardiseren en betaalbaarheid te bevorderen zodat stilstand 

in de verduurzaming wordt voorkomen en er uiteindelijk lagere kosten per adres ontstaan. Dit is ook een oplossing 

voor nieuwbouw gecombineerd met passiefbouwen nu netcongestie de grote beperkende factor is in grote delen 

van Nederland.  

Georganiseerd door de themagroep Duurzaamheid 

 

Ruimtelijk-economische ontwikkelstrategie voor stedelijk Nederland 

Een samenwerkingsverband van kennisinstellingen en strategen (van o.a. G40-steden) werkt in opdracht van de 

ministeries van VRO, IenW en EZ aan een ruimtelijk-economische ontwikkelstrategie voor het stedelijk netwerk 

Nederland. Prof. Henri de Groot (VU Amsterdam) geeft een update. De strategie zou in juni in de stijgers moeten 

staan. Als er stukken beschikbaar zijn komen die in Ibabs. De bijeenkomst is een vervolg op de bijeenkomst tijdens 

de bestuurlijke netwerkdag in Hoorn.  

Georganiseerd door de pijler Economie en werk  

 

Samenleven in een kleurrijk Schiedam 

Schiedam is een diverse, kleurrijke stad. Iedereen moet zich welkom voelen en de ruimte krijgen om mee te doen – 

los van afkomst, leeftijd, inkomen of beperking. Samenleven betekent dat we rekening houden met elkaar en zorgen 

dat niemand wordt buitengesloten of gediscrimineerd. 

Het lokale antidiscriminatiebeleid is onderdeel van een brede inclusieagenda. Op 10 december stelde het college de 

agenda ‘Samenleven in een kleurrijk Schiedam, 2024 – 2027’ vast. Deze vormt de basis voor een uitvoeringsplan met 

10 thema’s rond gelijke kansen en meedoen in de stad. 

Praat mee over Samenleven in een kleurrijk Schiedam. In deze sessie gaan we in gesprek over de vragen: waarom 

voeren we antidiscriminatiebeleid? Wat zijn we onderweg tegengekomen? En wat kunnen we leren van elkaar? 

Met de Schiedamse wethouders Anouschka Biekman en Cemil Kahramanoğlu.  

Georganiseerd door de gemeente Schiedam 

 

Zorg en veiligheid: inzet op Zorg en Veiligheidshuizen (preventie) en proeftuin Ketenkracht 

Tijdens deze sessie worden twee onderwerpen belicht:  

1. De inzet van Zorg- en Veiligheidshuizen op preventie en vroegsignalering, gericht op veiligheidsrisico’s 

bij jongeren. 

Jeugdcriminaliteit is een groeiend vraagstuk dat onze aandacht en gezamenlijke inzet vraagt. Hoe kunnen we 

jongeren, die dreigen af te glijden, effectief ondersteunen en perspectief bieden? Kunnen we, door een tijdige 

preventieve interventie, voorkomen dat zij een volgende stap op het criminele pad zetten? Een onderzoek onder de 

Zorg- en Veiligheidshuizen in het land leert dat er, in samenwerking met gemeenten, al veel op dit thema gebeurt. 

Over die verschillende interventies wordt u tijdens deze sessie geïnformeerd.  

Sylvia Huis in ’t Veld, regiocoördinator van het Platform Integrale Veiligheidszorg, geeft een korte toelichting op de 

aanpak van deze doelgroep in veiligheidsregio Twente.  

Daarbij komen o.a. vroegsignalering, het door ontwikkelen van een sluitende aanpak en het vergroten van de 

informatiepositie aan de orde.  

We gaan kort in gesprek over de uitdagingen die de verschillende Zorg- en Veiligheidshuizen ervaren bij het 

uitvoeren van hun preventieve taken als het om jongeren gaat en verkennen en of er onderdelen zijn die we als G40 

landelijk willen agenderen. Ook verkennen we op welke manier gemeenten omgaan met datagebruik/dashboards 

op dit thema: is er inzicht in de effectiviteit van preventief beleid? 
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2. Proeftuin Ketenkracht tripleproblematiek en risicogedrag Almelo; Van onbegrepen gedrag naar een 

begrepen en effectieve aanpak 

Om van onbegrepen gedrag naar een begrepen en effectieve aanpak te komen, moeten we niet de stelsels, maar de 

inwoners centraal stellen in ons handelen. We kunnen ingewikkelde en onveilige situaties aanpakken door allemaal 

een stap extra te zetten. Hiervoor dienen wel een aantal randvoorwaarden aangepast te worden, zodat uitvoerders 

vanuit alle wetgeving in staat zijn om de inwoner de benodigde zorg te bieden en om veiligheidsrisico’s af te 

wenden. Dit vraagt lef om buiten gebaande paden te gaan, maar wij geloven dat we als medeoverheden hier samen 

het verschil kunnen maken, zonder dat dit enkel ingewikkelde stelselwijzigingen vraagt. 

Deze oproep die in de position paper Van onbegrepen gedrag naar een begrepen en effectieve aanpak is gedaan 

richting Den Haag, is in Almelo omgezet in actie. Ook daar komt nog te vaak voor dat tijdens besprekingen van 

casuïstiek binnen het zorg- en veiligheidsdomein dezelfde dilemma’s en knelpunten naar boven komen. Vaak is bij 

deze casuïstiek sprake van ‘triple problematiek’: LVB/VG, psychiatrie en verslaving, gecombineerd met risicogedrag 

zoals onveiligheid, maatschappelijke onrust en overlast. Daarom is de gemeente Almelo een proeftuin aan het 

ontwikkelen om de (on)mogelijkheden van het systeem in kaart te brengen en innovatieve oplossingen uit te 

proberen om deze grenzen op te zoeken en indien nodig, daar overheen te gaan. Tijdens dit agendapunt wordt deze 

proeftuin toegelicht en gaan we in een interactieve sessie met u verder in op de randvoorwaarden die nodig zijn om 

deze proeftuin tot een succes te maken. 

Georganiseerd door de Sociale Pijler met de themagroep Veiligheid 

 

Lunchprogramma  

Schiedam viert de toekomst! 

 

In 2025 heeft Schiedam 750 jaar stadsrechten. Vanaf maart tot eind september 2025 vieren we verleden, heden en 

toekomst van onze levendige en kleurrijke stad. Op onze eigen stoere manier. Met een blik op de historie laten we 

iets na voor later. Het motto is dan ook ‘Schiedam viert de toekomst!’ We vieren 750 groots in alle wijken van de stad 

met een programma vol activiteiten voor en door alle Schiedammers. Samen de wijk opschonen, samen sporten, 

samen iets leren en vooral elkaar helpen. Ontmoeten en verbinden staat voorop. 

Maar: hoe geef je zo’n jaar vorm? Hoe zorg je dat mensen betrokken zijn en wat levert het op voor de stad? We gaan 

er in deze deelsessie verder op in. 

 

Nationaal Programma Leefbaarheid en Veiligheid / Schiedam Oost en Nieuwland 

Vanuit het Nationaal Programma Nieuwland en Oost wordt onder de noemer 'Beter voor elkaar' de komende jaren 

gewerkt aan het verbeteren van de leefbaarheid en veiligheid in de twee wijken. Over een periode van 20 jaar 

brengen we de leefomstandigheden van de bewoners minstens naar het gemiddelde van de rest van Schiedam. Dit 

doen de we samen met een grote groep Stadspartners, de gemeente en het Rijk. In de Stuurgroep Stadspartners zijn 

schoolbesturen, culturele organisaties, de woningcorporatie, welzijnspartners, ondernemersverenigingen, politie, 

openbaar ministerie en ontwikkelende en bouwende partijen vertegenwoordigd.  

 

SchieDistrict een schaalsprong in wonen, werken en leven lang ontwikkelen 

SchieDistrict is een gebied in hartje Schiedam van 155 hectare waar wonen, werken, verblijven en leren tezamen de 

rode draad vormen voor innovatiekracht, arbeidskracht en krachtige woningbouw. 

Een integrale aanpak moet ervoor zorgen dat deze verstedelijking op een duurzame manier plaatsvindt. Waar 

behalve het bouwen van woningen en voorzieningen, thema’s als buitenruimte, maatschappelijke inclusie, mobiliteit, 

werkgelegenheid en een leven lang ontwikkelen hoog op de agenda staan. Met de gebiedsontwikkeling 

SchieDistrict maakt de gemeente Schiedam een schaalsprong op het gebied van wonen, economie en mobiliteit. 

Hoe pakken we dat aan in Schiedam en welke uitdagingen komen we tegen onderweg en wat zijn onze oplossingen? 

Directeur Lydia Buist van de gebiedsontwikkeling SchieDistrict, neemt jullie hierin graag mee! 

De bovenstaande themasessies zijn georganiseerd door de gemeente Schiedam 

 

 

https://www.g40stedennetwerk.nl/nieuws/van-onbegrepen-gedrag-naar-een-begrepen-en-effectieve-aanpak
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De rol van sport in het maatschappelijk domein  

De Nederlandse Sportraad gaat tijdens de lunch in gesprek met G40-wethouders over de rol van sport in relatie tot 

maatschappelijke vraagstukken. Dit doen we op het stadskantoor, waar Schiedam in een presentatie laat zien hoe het 

doortrekken van de A4 (in onderhandeling met het Rijk) benut is voor extra stedelijke en sociale investeringen in 

Schiedam. Dankzij deze koppeling is een grote 'boost' gegeven aan het sportbeleid en aan de sportverenigingen in 

de stad. We hebben het met elkaar binnen de G40 over de mentale problemen bij jeugd, het belang van preventie in 

de zorg of onze ruimtelijke ordening, maar staan we ook (voldoende) stil bij de rol van sport en bewegen in deze 

vraagstukken? De Nederlandse Sportraad adviseert het Kabinet en beide Kamers en heeft daarbij oog voor de lokale 

realiteit en kracht van gemeenten. Wat kunnen wij van elkaar leren? Welke onderwerpen willen wij agenderen en 

welke argumenten willen wij de Sportraad meegeven? Gespreksleider Antoinette Laan, wethouder Sport Schiedam. 

We hebben het met elkaar binnen de G40 over de mentale problemen bij jeugd, het belang van preventie in de zorg 

of onze ruimtelijke ordening, maar staan we ook (voldoende) stil bij de rol van sport en bewegen in deze 

vraagstukken? De Nederlandse Sportraad adviseert het Kabinet en beide Kamers en heeft daarbij oog voor de lokale 

realiteit en kracht van gemeenten. Wat kunnen wij van elkaar leren? Welke onderwerpen willen wij agenderen en 

welke argumenten willen wij meegeven?  

Georganiseerd door de themagroep ZJO in samenwerking met de gemeente Schiedam 

 

Meer dan een huis, huisvesting bijzondere doelgroepen 

Gemeenten en corporaties staan aan de lat voor de huisvesting van bijzondere doelgroepen. Het gaat hier om 

statushouders, mensen die uitstromen uit de zorg en urgente situaties. Deze groepen hebben (vooralsnog) een vorm 

van voorrang. Vanwege de krapte op de woningmarkt staat deze opgave onder druk, ook politiek is het niet meer 

vanzelfsprekend dat hier voorrang verleend wordt. Zo is het kabinet voornemens om de voorrang voor statushouders 

op een woning te schrappen. 

De BND vindt plaats als – naar verwachting – de kamerbehandeling van de Wet Versterking Regie Volkshuisvesting in 

volle gang bezig is. In de wet en de lagere regelgeving worden afspraken gemaakt over de regie op de 

volkshuisvesting en wordt aangegeven welke aandachtsgroepen en wettelijke urgenten middels fairshare afspraken 

met de regio gehuisvest zullen moeten worden 

 

In onze G40-steden zien we dat het duurzaam en leefbaar huisvesten van de hierboven genoemde doelgroepen een 

uitdaging is. Doordat corporatiewoningen worden gebruikt voor de huisvesting van deze doelgroepen landen ze 

vaak in dezelfde wijken, die ook nogal eens onder druk staan. Hierdoor is de opgave van huisvesten breder dan het 

bieden van een huis. Het gaat ook om de leefbaarheid van de wijk. 

Drie themagroepen organiseren een gezamenlijke lunchsessie over het huisvesten van bijzondere doelgroepen en 

het goed landen in de wijk. Met als insteek hoe we ons kunnen blijven inzetten voor deze opgave, met ruimte voor 

inspirerende voorbeelden, zodat de aanwezige bestuurders geïnspireerd raken. Maar ook om met elkaar te 

formuleren wat er nog nodig is om de doelen van de Wet versterking regie volkshuisvesting te halen en dit te 

adresseren tijdens de bijvoorbeeld de landelijke bijeenkomsten van het programma Een thuis voor iedereen, 

Bijvoorbeeld 5 juni in Leiden. 

 

De corporaties zijn belangrijke partners bij deze opgave. We gaan in gesprek met Liesbeth Spies, voorzitter Aedes en 

voormalig burgemeester Alpen aan den Rijn en actief G40-bestuurslid.  

Georganiseerd door de themagroepen Vergunninghouders en asiel, Wonen-welzijn-zorg en Woningmarkt 

 

Keuzesessies – ronde 2 

Circulaire economie, van ambitie naar uitvoering 

Het Planbureau voor de Leefomgeving neemt ons mee in de urgentie van de grondstofproblematiek en gaat in op 
de kansen en belemmeringen die er zijn voor bedrijven om meer circulair te produceren en wat EU, nationale en 
regionale overheden kunnen doen om circulaire economie te bevorderen. Na deze inleiding gaan we in gesprek. 
Inspirerende voorbeelden uit G40-steden laten zien dat circulaire ambities te vertalen zijn naar uitvoering. De 
recentelijk gesloten krachtenbundeling van medeoverheden kan zorgen voor nog meer impact. De VNG is aanwezig 
voor een toelichting op de krachtenbundeling en gaat graag in gesprek met de aanwezige G40-bestuurders over de 
stedelijke context en welke kansen we met elkaar kunnen verzilveren.  
 

Georganiseerd door de themagroepen Duurzaamheid en MKB 

https://vng.nl/nieuws/doelen-circulaire-economie-weer-binnen-handbereik-brengen
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Integrale aanpak armoede  

Wethouder Petra Zwang geeft een toelichting op het integraal armoedebeleid van Schiedam en gaat met u in 

gesprek over hoe je tot een integrale aanpak komt. Wat kunnen we als steden van elkaar leren? 

Geroganiseerd door de themagroep Armoede en schuldhulpverlening met de gemeente Schiedam  

 

Interbestuurlijke samenwerking; Naar één regio-indeling: goed idee of niet? 

Regionale samenwerking is dé sleutel tot het aanpakken van de grote maatschappelijke opgaven van deze tijd. Dat 

weten we als G40-gemeenten als geen ander. Tijdens de vorige bestuurlijke netwerkdag in Hoorn gingen we met 

Leonard Geluk, directeur van de VNG, in gesprek over de praktijk in de regio’s, op basis van de uitkomsten van de 

VNG verenigingsdialoog over dit onderwerp. We zien dat we als G40-steden vaak (als centrumstad) de trekker zijn 

van regionale samenwerking, maar niet altijd voldoende middelen en mandaten hebben, wat het samenspel met 

kleinere regiogemeenten soms lastig maakt. Tijdens het gesprek kwamen interessante vragen op tafel, die vragen 

om vervolg. Zeker nu het ministerie van Binnenlandse Zaken werkt aan een beleidskader decentraal bestuur en aan 

het vervolg op Elke regio telt! Met het reële risico dat het Rijk komt met een van bovenaf opgelegde regio-indeling of 

weer veel bij de provincie belegt, terwijl wij weten dat de praktijk heel anders is. Het regionale schaalniveau doet er 

toe en de (G40-)steden spelen daarbij een belangrijke rol. 

In deze sessie verkennen we hoe we een stap naar voren kunnen zetten, samen met de VNG: hoe komen we tot een 

passende regio-indeling? 

Willen we zelf (van onderop) toewerken naar een meer congruente regio-indeling van Nederland en hoe 

stroomlijnen we dit? En hoe kunnen we álle regio’s aansluiten op de ontwikkelingen rond de kansenagenda’s 

(Nationaal Programma Vitale Regio’s) – zijn ‘stadsregio’s op basis van voorzieningenniveau een kansrijke stap? 

De opbrengst is input voor de te formuleren reactie vanuit G40 en VNG op de consultatieronde over het 

Beleidskader decentraal bestuur, en voor de gesprekken met BZK. 

Jan Hamming (burgemeester Zaanstad, voorzitter themagroep) leidt het gesprek. 

Georganiseerd door de themagroep Interbestuurlijke samenwerking 

 

Veiligheid 

De burgemeesters die lid zijn van deze themagroep ontvangen de agenda van te voren.  

 

Welzijn en senioren in de stad 

Wat is de uitkomst van het hoofdlijnen ouderenakkoord? Hoe raakt dit aan WOZO, WMO enerzijds en 

IZA/GALA/AZWA anderzijds? Waar liggen voor de G40 en onze senioren de prioriteiten? We bespreken welke ruimte 

wij als steden hebben om het welzijn van onze senioren in een stedelijke omgeving te verbeteren. We gaan daarbij in 

gesprek met het landelijk aanjaagteam Wonen, Welzijn en Ouderen. Bestuurlijk aanjager Hans Adriani pleit ‘voor het 

investeren in zorgzame gemeenschappen. Meer zelf en samen doen, meer zelf en samen zorgen, met aanvullende 

professionele zorg in de buurt als dat nodig is.’ Wat is daarvoor nodig? 

Georganiseerd door de themagroepen ZJO en WWZ 

 

Plenaire afsluiting 

Actualiteiten overleg gemeenten-rijk met G40-voorzitter Paul Depla, deze keer over digitalisering waarvoor de VNG 

een e-resolutie heeft gemaakt voor de VNG ALV. Met een korte toelichting door  de betrokken VNG bestuurder.  

Als uitsmijter een interactief gesprek over de Voorjaarsnota van het Rijk en de gevolgen voor de  Gemeentefinanciën. 

Willem-Jan Stegeman, vz. themagroep Financiën  leidt het gesprek in. 

 

Als laatste zal het stokje worden overgedragen aan Tilburg, voor de organisatie van de BND op 25 en 26 september. 


